# Terms and Conditions Samsung "Spin and win" promotion

#### **الشروط والأحكام** عرض **"دوّر واربح"** الخاص بسامسونج

#### **Promotion**

- This <u>Samsung "Ramadan Spin and win" promotion</u> (the "Promotion") is available to all Samsung.com website visitors ("Customers(s)") and shall be available to participate on the website between the <u>4<sup>th</sup> of March 2025 to the 16th of March 2025</u> (the "Promotion Period").
- This Promotion is only available on the ("Samsung.com website") in the United Arab Emirates during the above specified activation periods
- Employees of Samsung Gulf Electronics FZE's ("Samsung") and their immediate family members as well as Samsung's affiliates, subsidiaries and partners are not eligible to participate in the Promotion.

#### Mechanism and Eligibility:

- Spin & Win promotion will be placed on Samsung.com Ramadan landing page (https://www.samsung.com/ae/offer/ramadan-eidoffers/) Participation is open to all visitors who visited the page.
- This Promotion is limited to Participants at the majority age under the applicable laws; and have legal capacity to enter into these Terms and Conditions; otherwise, the Participants are not permitted to participate in the Promotion if they do not get the required permission of their parents or legal guardians.

### لعرض الترويجي:

- عـرض "دور واربح" الخـاص بسامسـونج ("العـرض الترويجـي") متـاح لجميـع زوار الموقـع الالكترونـي الترويجـي") متـاح لجميـع زوار الموقـع الالكترونـي "المتعاملون") ويكون متاحا للمشاركة على الموقع الالكتروني ما بين الفترة الممتدة ما بين 04 مارس 2025 حتى 16مارس 2025 ("فترة العرض").
- يتوفر هذا العرض فقط على (موقع Samsung.com ) في دولة الإمارات العربية المتحدة خلال فترات التفعيل المحددة أعلاه.
- لا يحق لموظفي سامسونج جلف للإلكترونيات م.م.ح ("سامسونج") ولا لأفراد عائلاتهم المباشرين ولا للشركات التابعة لشركة سامسونج أو فروعها أو شركائها المشاركة في العرض الترويجي.

#### الأهلية وآلية العرض الترويجي

- سيتم إتاحة العرض الترويجي "دور واريح" على الموقع الرئيسي لشركة سامسونج Samsung.com ، صفحة رمضان (<a href="https://www.samsung.com/ae/offer/ramadan-eid-offers/">https://www.samsung.com/ae/offer/ramadan-eid-offers/</a>) حيث يحق لجميع زوار الموقع المشاركة.
- يقتصر هذا العرض الترويجي على المشاركين الذين يبلغون السن القانونية بموجب القوانين المطبقة؛ ولديهم الأهلية القانونية للالتزام بهذه الشروط والأحكام؛ بخلاف ذلك، لا يُسمح للمشاركين بالمشاركة في هذا العرض الترويجي إذا لم يحصلوا على الإذن من والديهم أو الأوصياء القانونيين.

- Customers will participate by spinning the wheel, and only one Customer will win the prize, the Galaxy Z Flip6 ("Prize").
- Each Customer will have only one chance to participate.
- The winner of the Prize will be selected randomly through a digital process.
- The customer who wins the Prize will need to send a screenshot of the message, "Congrats! You've WON the Prize, the Galaxy Z Flip6!" to us on WhatsApp at +971 54 726 7864, along with their details, in order to claim the Prize.

- سيشارك العملاء من خلال تدوير العجلة، وسيفوز متعامل واحد فقط بالجائزة التي تتمثل في Galaxy Z Flip 6 ("الجائزة").
  - سيكون لكل متعامل فرصة واحدة فقط للمشاركة.
  - سيتم اختيار الفائز بالجائزة عشوائيا من خلال عملية رقمية.
- سيتعين على المتعامل الذي سيفوز بالجائزة إرسال لنا لقطة شاشـــة لرسالة "تهانينا! لقد فرت بالجائزة، Galaxy Z Flip6!" على تطبيق واتساب على الرقم: +971 54 726 7864 مع بياناته من أجل المطالبة بالجائز ة.

#### **Winner Terms**

- سيكون الفائز مسؤولا بمفرده على تقديم الاسم الصحيح واللقب The winner will be solely responsible for providing address, and delivery address through WhatsApp.
- Once the winner receives the Prize, they are required to present their original ID or passport.

# **General Terms**

Participants fully grant Samsung and its partners the permission to use the contents on its website or any online of its media channel or anywhere Samsung finds appropriate. Participants also consent to the usage of the contents for the purposes of promoting Samsung commercial content and that the intellectual property rights related thereto shall be the sole property of Samsung.

## شروط الفائزين

- ورقم الهاتف والبريد الالكتروني وعنوان التوصيل على تطبيق للوحم the correct name, surname, phone number, email
  - بمجرد استلام الفائزين للجائزة، يجب عليهم تقديم بطاقة الهوية الأصلية أو جو أز السفر

• يمنح المشاركون شركة "سامسونج" واي من شركائها الإذن باستخدام المحتوى على موقعها الإلكتروني أو أي قناة عبر الإنترنت تجدها سامسونج مناسبة. كما يوافق المشاركون أيضًا على استخدام المحتوى الخاص بهم لأغراض الترويج للمحتوى التجاري لسامسونج وأن حقوق الملكية الفكرية المتعلقة به يجب أن تكون هي الملكية الوحيدة لشركة سامسونج.

- product of Samsung.
- No reissue or reimbursement for any lost or void Prize.
- Upon selecting the winner, the winner shall receive the Prize at his/her own responsibility and understands that Samsung will not be liable to him/her for any loss and/or damages of any kind whatsoever, that he/she may suffer from, which may render him/her unable to collect the Prize or which may arise out of the loss of his/her Prize.
- Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify the Promotion or to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Promotion Period.
- Any dispute of whatever nature, which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the Customers or Winner participation in the Promotion or the instant win, shall be governed by the laws of the United Arab Emirates, and shall be resolved by the competent courts in the Emirate of Dubai, United Arab Emirates.

- الجائزة غير قابلة للاستبدال نقداً أو بأي منتج من منتجات The Prize is not exchangeable for cash or other سامسونج الأخرى.
  - لا يمكن إصدار جائزة بديلة عن الجائزة المفقودة أو الملغاة أو
  - بمجرد اختيار المتعامل الرابح، سيستلم هذا المتعامل الجائزة على مسؤوليته، وهو يدرك تماماً بأن سامسونج غير مسؤولة عن أي فقدان و/ أو ضرر، أيا كان نوعه، له صلة بعدم تمكنه من استلام الجائزة، يكون ناتجاً عن إضاعة المتعامل الرابح للجائز ة.
  - تحتفظ شركة سامسونج، بناء على تقديرها الخاص والمطلق، بالحق في إنهاء أو تعديل العرض الترويجي أو تغيير أو حذف أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل أو خلال فترة العرض الترويجي.
  - يخضع أي نزاع مهما كانت طبيعته، سواء أكان ناشئاً بصورة مباشرة أو غير مباشرة عن هذه الشروط والأحكام أو عن مشاركة المتعامل أو الفائز في العرض الترويجي أو الربح الفوري، لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة، وسيتم تسويته من قبل المحاكم المختصة في إمارة دبي، دولة الإمارات العربية المتحدة